

Referat FAU møte

14. februar, 2024

Tilstede: Jorid Næss-Torheim, Ingvild M. Møller, Håkon Bekeng Flemmen, Gunnar Grenlee, Håvard Aaslund, Mona Aamodt, Lillian Vatnøy

Anders Hauglund (4a)

Forfall: Rashid Nawaz, Marta Skandsen, Ann Karin Nilsen-Kildal, Jørgen Andersen, Cathrine Nodberg

Referent: Ingvild Møller

Referatet fra forrige møte ble godkjent

Sak 1. Trafikk-aksjon – Helt super skolevei

- Ferdig gjennomført i uke 5 og 6
- Oppfatning av at de fleste vaktene stilte opp
- Det må planlegges slik at en representant fra FAU er tilstede hver dag
- Bør være en vakt ved ansatt parkeringen Det bør også være en vakt i bunn av olsebakken og toppen av nilsebakken. Det bør gjøres en helhetlig vurdering av plassering av alle vaktene
- Enighet om å gjennomføre en aksjon til, f.eks ukene før påske
- Skolen har registrert hvor mange som går til skolen (gå aksjon), den er ferdig nå til fredag. FAU vet ikke hvordan dette har gått.
- FAU har hørt eksempler om at det snakkes negativt om barn som blir kjørt til skolen. Det er forståelig at noen har behov for å kjøre bil til skolen, og oppfordrer foreldre til å snakke med barna sine om dette.

Sak 2. Stikk-innom

- Forrige stikk-innom ble avlyst grunnet værforholdene.
- Neste stikk-innom er 18. mars (4-7 trinn) og 19. mars (1- 3. trinn)
- Ann Karin tar ansvar for å legge ut lister på klassekontakt-siden.
- Det har kommet innspill om at stikk-innom på 17. mai bør vurderes å ikke gjennomføres da. FAU opplever at det er mange barn som benytter seg av tilbudet. Dersom vi ser at færre barn kommer, kan det vurderes om 17. mai stikk-innom kuttes.
- FAU vil prøve ut å opprette en VIPS konto som kan brukes til å betale med (mest aktuelt for de store)

Sak 3. Møte med mobbeombudet

- Det planlegges et stormøte for alle foreldre med mobbeombudet.
- Ann-Karin holder i dette fra FAU
- Det har vært forholdsvis dårlig oppmøte på stormøtene den siste tiden. Denne eventen bør promoteres og informeres om."
- Det kan opprettes et facebook event

Sak 4. Organisering av FAU møter

- Cathrine har foreslått å organisere møtene på en litt annen måte, ved å dele inn i undergrupper som jobber adskilt med sine temaer på møte m.m.
- Det er ønskelig forslaget gjennomgås mer detaljert på neste møte, så FAU kan ta stilling til de ulike elementene

- Kan FAU møtene gjennomføres også digitalt, f.eks annethvert møte heldigitalt? Det er delte meninger rundt digitale møter. Dette besluttet neste gang i sammenheng med organisering av FAU møtene.

Sak 4. Læringsbrett vs. Lærebøker (oppfølging fra sak forrige gang)

- Det er pålagt fra UDE (rammebrev) med 1:1 når det gjelder elever og pc/ læringsbrett. Skolen står altså ikke fritt til å velge dette bort. Budsjettsituasjonen er slik at skolen ikke har råd til å gå til innkjøp av både læringsbrett og bøker.
- FAU stiller seg kritisk til utstrakt bruk av læringsbrett i undervisningen, særlig for de minste. Forskning viser bla. at konsentrasjonsevnen svekkes, og at barna ikke lærer å lese og skrive godt nok med utstrakt bruk av læringsbrett på bekostning av bøker. Nasjonale føringer er at skjermbruk i skolen skal reduseres. Rektor er enig med FAU og ønsker også redusert bruk av skjermbruk i undervisningen. Skolen og FAU ønsker å gå sammen og se på muligheten for større bredde i de pedagogiske verktøyene, flere bøker og redusert bruk av læringsbrett, spesielt for de minste.
- FAU vil undersøke om det finnes muligheter for å søke unntak fra kravet.
- Klassekontakt Annette Vestby (3c) har skrevet et svært godt notat som belyser problemstillingen. FAU berømmer dette arbeidet, og vil bruke notatet i det videre arbeidet.
- Håkon, Håvard og Ingvild ser videre på hvordan problemstillingen kan angripes, gjerne i samarbeid med klassekontakter
- Det arrangeres en foreldrekonferanse 13. mars, med tema «skjerm i skolen». Håkon vil delta på dette.

Sak 5. Organisering av 17. mai feiring

- Det er kommet innspill fra en forelder om at 17. mai feiringen oppleves som dårlig organisert.
- Dårlig lydanlegg, få barn i toget, det savnes faner, det ble sendt 2 varianter av program med ulike klokkeslett etc
- Det er forståelse for at kontaktlærer ikke har mulighet til å gå med elevene, men det må oppfordres til at foresatte er med i stedet.
- Aktiviteter etter toget arrangeres av enten korpset eller koret/strykeorkesteret
- Forslag om å lage en plakat/ fane til hvert klassetrinn
- FAU inviteres med i planleggingen av 17. mai og vil gi innspillene videre til skolen.

Sak 7. Evt

- Møtet som er planlagt 6. mars må flyttes på. Ny dato er mandag 11. mars.
- Det har vært gjennomført et møte med AKS (Mira og baselederne). Referat fra møtet vil komme.
- Det oppfordres til en hyggelig tone blant foreldre i facebook grupper etc.

Saker som skal følges opp videre:

- Låste dører i friminuttene dørene er låst i hele tidsrommet fra 8 – 13? Kan det f.eks være låst kun i friminuttene? FAU vil følge denne saken framover, og etterspørre status og informasjon fra skolen hvordan dette tiltaket evalueres.
- FAU har tidligere etterlyst en handlingsplan mot mobbing og opplever ikke at dette svarer ut det. Det ønskes informasjon om hva skolen konkret gjør for å motvirke mobbing (f.eks blime og andre aktiviteter). FAU ønsker noe som er mer kortfattet og forståelig, og rettet mot foreldre.
- Er det mulig for FAU å organisere klasse-kontoer, slik at det ikke opprettes på enkeltpersoner? Blir dette mye administrasjon for FAU? Dette må undersøkes videre

- Lekser – det oppleves som at første klasse har mye lekser. FAU ønsker ikke lekse-fri skole, men kan mengden kan sees på.